
Zápis z jednání školské rady Gymnázia a ZUŠ Pavla Křížkovského 

ze dne 3. 4. 2023 

 

Den a čas: 3. 4. 2023, 16:00 h 

Místo: Gymnázium a ZUŠ Pavla Křížkovského, Kristenova 27, Brno 

 

Přítomni: 

Za gymnázium (GYM): Ing. Andrea Srbová, Mgr. Marek Pernica 

Za základní uměleckou školu (ZUŠ): Ing. Andrea Srbová, Mgr. Jiří Brauner, Mgr. et Mgr. 

Kristýna Svítilová 

Omluveni: Ing. Marcel Němec 

Hosté: MgA. Martin Hroch, Ph.D., MBA – ředitel gymnázia a ZUŠ, jednatel gymnázia a ZUŠ, 

Ing. Pavel Matuška – zřizovatel gymnázia a ZUŠ 

 

Program zasedání: 

1) Zahájení, schválení programu 

2) Projednání návrhů na úpravu jednacího řádu 

3) Projednání rozpočtu GYM na školní rok 2023/2024 

4) Projednání rozpočtu ZUŠ na školní rok 2023/2024 

 

1) Zahájení, schválení programu 

Pan ředitel přivítal členy ŠR a zahájil jednání školské rady GYM a ZUŠ. Bylo konstatováno, 

že školská rada GYM a školská rada ZUŠ jsou usnášeníschopné. Přítomní členové ŠR byli 

seznámeni s navrženým programem jednání, s nímž vyslovili souhlas. 

 

2) Projednání návrhů na úpravu jednacího řádu 

Rada školy vznesla návrh k úpravě a doplnění článku 3 a 5 Jednacího řádu – „v nezbytných 

důvodech je možné svolat radu školy dříve, popřípadě ve zrychlené lhůtě“. 

Všichni přítomni souhlasili. 5 hlasů ANO, 0 hlasů NE, nikdo se nezdržel 

 

3) Projednání rozpočtu GYM na školní rok 2023/2024 

Rada školy projednala rozpočet gymnázia na školní rok 2023/2024 a učinila jeho rozbor. 

Jedním z hlavních témat byly mzdy pedagogů na gymnáziu, které se vzhledem ke státní sféře 

zvyšují vždy s opožděním. V dnešní době jsou ale srovnatelné. 



Dalším z bodů v rozpočtu školy byla energetická stránka školy a její výdaje. Zde sám zřizovatel 

seznámil radu školy s úpravami a opatřením do budoucna, kterými škola v posledním období 

prošla nebo bude procházet, aby její výdaje za energie klesly. 

Dalším z bodů bylo nájemné ZUŠ, která má prostory gymnázia v pronájmu. Zdůvodnění jejich 

navýšení – energie, náklady, inflace. 

Dalším bodem bylo školené na gymnáziu, které se pro příští školní rok bude pro nové studenty 

primy zvyšovat vzhledem k rostoucím nákladům a přetrvávající inflaci. 

Byly zmíněné i nízké náklady na propagaci a web školy, které momentálně jsou zpravovány 

s nejlepším svědomím a vědomím, a časem by škola chtěla zajistit jejich upgrade a více 

investovat do propagace školy a svých studentů. 

Byla probrána i stipendia, které gymnázium studentům poskytuje a nabízí pro motivaci ke 

studiu, popřípadě v sociální nouzi. 

V současné době má gymnázium plnou kapacitu a škola uvažuje o několika možnostech 

rozšíření např. otevření čtyřletého studia, akademie třetího věku. 

Školské radě byly představeny také projekty na kterých se škola a její studenti podílejí – 

projekty Erasmus, zahraniční fondy, šablony, komunitní setkání. Zmíněné bylo i nově 

dojednané memorandum s Janáčkovou akademií, které škole přinese mnoho příležitostí. 

 

4)  Projednání rozpočtu ZUŠ na školní rok 2023/2024 

Rada školy projednala rozpočet základní umělecké školy na školní rok 2023/2024 a učinila jeho 

rozbor. 

Jedním z hlavních témat byly mzdy pedagogů na základní umělecké škole, které se vzhledem 

ke státní sféře zvyšují vždy s opožděním. V dnešní době jsou ale srovnatelné. 

Probralo se i nájemné, které ZUŠ platí gymnáziu za pronájem prostor. 

Byly zmíněné i nízké náklady na propagaci a web školy, které momentálně jsou zpravovány 

s nejlepším svědomím a vědomím, a časem by škola chtěla zajistit jejich upgrade a více 

investovat do propagace školy a svých studentů. 

I na ZUŠ je kapacita školy zcela naplněna a vedení školy se snaží do budoucna o její navýšení. 

 

5) Diskuze 

- Byl zmíněn souhrn akcí GYM a ZUŠ k 30. výročí obou škol 

- Informace o nadcházejícím přijímacím řízení na gymnázium v rámci 4letého a 8letého 

studia 

- Školám byla doporučena větší snaha v rámci sponzorů, fundraisingu, investiční granty 

a spolupráce vzhledem k dnešní době 

- Zmíněn byl i průběh ve věci katastrálního jednání pozemku za školou – dvůr 

- Za pedagogy byla ještě jednou zmíněna platová úrovně, která se snaží stále vyrovnat té 

státní. Byly zmíněny i psychické problémy dětí na gymnáziu a využívání odborné 

spolupráce s externí psycholožkou. 



- Pedagogická úroveň současného učitelského sboru – učitelé, učitelé z praxe, akademici 

- Panem zřizovatelem byl popsán průběžný rozvoj školy 

 

 

Jednání ŠR skončilo v 17:30 h 

 

 

Zapsala: Kristýna Svítilová 

Správnost zápisu ověřil: …………………………………………………. 

Předseda školské rady GYM: ……………………………………………. 

Předseda školské rady ZUŠ: ……………………………………………… 

Členové školské rady GYM a ZUŠ z řad zástupců rodičů: ……………………………………… 

Členové školské rady GYM a ZUŠ z řad zástupců pedagogů: ………………………………… 

Členové školské rady GYM a ZUŠ z řad zástupců zřizovatele: ………………………………… 


